



Access projects through United Nations Development Business. Since 1978, financing institutions including the World Bank, other multilateral development banks, inter-governmental organisations, government agencies and NGOs have entrusted us to publish their tenders and reach out to companies and consultants on their behalf. Companies around the world rely on us to stay abreast of business opportunities in the global public procurement market.



Operational Summaries

INFORMATION AT THE EARLIEST STAGES allow subscribers to monitor opportunities in the pipeline. From project conceptualisation through financing and approval, track projects by region, country and sector.



Procurement Notices

CONTRACT OPPORTUNITIES are published every day for projects across more than 180 countries and a wide range of sectors, in English, Spanish, French and Portuguese. Access more than 10,000 tenders every year from our partner institutions.



Contract Awards

COMPETITORS AND POTENTIAL PARTNERS can be tracked through contract award information in UN Development Business. Position yourself for subcontracting and other opportunities.



Alerts for **10k** Projects/year

Projects in **180** Countries & Regions

Subscribers from **150** Countries & Regions

Financing institutions include: World Bank (WB) • African Development Bank (AfDB) • Inter-American Development Bank (IDB) • European Bank for Reconstruction and Development (EBRD) • Asian Development Bank (ADB) • Millennium Challenge Corporation (MCC) • Caribbean Development Bank (CDB) • Islamic Development Bank (IsDB) • Central American Bank for Economic Integration (BCEI) • Asian Infrastructure Investment Bank (AIIB) • Organization of American States (OAS) • Africa Union (AU) • West African Development Bank (WADB) • Eurasian Development Bank (EDB) • Nordic Development Fund (NDF) • North American Development Bank (NADB) • Black Sea Trade & Development Bank (BSTDB) • United Nations • NGOs • Various government agencies and more

Subscribe



FOR SUPPLIERS OF GOODS, WORKS & SERVICES

We provide the tools you need to identify business leads and share resources to help you successfully bid on international development projects.

- Market insights, events and other resources
- Training opportunities
- E-mail alerts

20% discount through 8 Aug 2018 CODE: CHN20DB

Publish



FOR BUYERS IN PUBLIC INSTITUTIONS

We publish procurement tenders and work with regional partners and experts to reach audiences in 150+ countries and regions, helping you attract diverse, competitive bids.

- Licensing and distribution agreements
- Event participation & cross-promotional partnerships
- Quarterly newsletter to private sector clients





联合国发展业务

快速获得全球合同机会

www.devbusiness.com

通过联合国发展业务获得项目。自1978年起，包括世界银行、其他多边开发银行、政府间组织、政府机构和非政府组织在内的筹资机构委托我们发布招标信息，并代表它们接触公司和咨询顾问。世界各地的公司都依靠我们了解全球公共采购市场中的最新商机。



业务摘要

在项目的最初阶段获得信息，使订户能够把握尚在孕育中的机遇。根据区域、国家和部门追踪项目从构想到筹资和批准的不同阶段。



采购通知

每天以英文、西班牙文、法文和葡萄牙文发布来自180多个国家和地区的合同机会，所涉部门范围广泛。我们的伙伴机构每年参与的招标达10000次以上。



授予合同

可通过联合国发展业务的合同授予信息对竞争对手和潜在伙伴进行跟踪。你可以藉此获得分包或其他机会。



超过
900亿美元的
采购市场

每年
10000
条项目提醒

项目遍布
180
个国家和地区

订阅人来自
150
个国家和地区

筹资机构包括：世界银行·非洲开发银行·美洲开发银行·欧洲复兴开发银行·亚洲开发银行·世纪挑战账户集团·加勒比开发银行·伊斯兰开发银行·中美洲经济一体化银行·亚洲基础设施投资银行·美洲国家组织·非洲联盟·西非开发银行·欧亚开发银行·北欧发展基金·北美开发银行·黑海贸易和开发银行·联合国·非政府组织·各政府机构等

订阅



货物、工程或服务供应商

我们为您提供获取业务线索的工具、共享资源，帮助你在国际发展项目中成功竞标。

- 市场行情、活动和其他资源
- 培训机会
- 电子邮件提醒

八折优惠，有效期至
2018年08月08日
优惠码：CHN20DB

发布



公共机构采购者

我们为您发布采购通知，在区域伙伴和专家的帮助下接触来自150多个国家和地区的投标方，以帮您吸引多元化、具有竞争力的投标。

- 许可和分配协定
- 参与活动及建立相互推广的伙伴关系
- 向私营部门客户发布季度通讯

订阅问询：联合国总部办事处 | dbsubscribe@un.org | +1 212 963 1516

发布问询：世界银行联络处 | dbusiness@un.org | +1 202 458 2397

www.devbusiness.com

